

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2006-11-23

Tid: Torsdag 2006-11-23

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Farmordförande:	Emelie Bylund
Focumateriordf:	Mattias Tjus

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

- Henhan har tänkt och kommit fram till följande: Henhan, Holma och Isabelle skriver förslaget på ändringar i reglemente, lägger ut det på remiss så att alla har en chans att läsa det och komma med synpunkter innan nästa sektionsmöte, dvs lp 3. Henhan har även haft valberedning.
- Chris förbereder ett release-party för den nya ftek-sidan. Blir troligtvis på måndag i samband med sektionsmötet.
- Per har haft valberedning för FnollK.
- Farm arbetar vidare med F-expo. Kommer att hålla i KA och avslutas i Kollektorn. Information till studenterna är på gång.

- F6 förbereder nästa vecka då de har ett fullspäckt schema.
- Holma har gått igenom ekonomin för styretkalaset och phaddertack-kalaset.
- Karin har varit på möten.
- SNF planerar Bakom stängda dörrar och vårens räknestugor. För tillfället finns det inte pengar till ökad printerquota. SNF föröker ändra så att man kan skriva ut dubbelsidigt utan att det räknas som två utskrifter.
- DP förbereder städdagen på söndag. De lägger upp en plan och köpr in ordentlig städutrustning.

§3. Signes

Karin har återigen varit på ett möte angående studieplatser för studenterna. Har fått flera ritningar på eventuella ombyggnader. Styret ska informera på sektionensmötet om planerna för Signes och DD. Det vore bra om det finns 3-4 personer som är intresserade av att följa upp och utvärdera ombyggnaden.

§4. Alternativ Sektionens dag

Karin har mailat SNF om planera på hur man kan göra om och förbättra Sektionens dag. Jonas återkommer när SNF har bestämt vad de tycker. Problemet är utdelningen av Guldäppet. Om det ska delas ut lp.3 kommer ettorna inte ha haft alla föreläsare. Jonas ska prata med programrådet om detta.

§5. Info från KU-möte

- Karin berättade kort om att skolan håller hårt på att det ska vara schemafritt när det står på schemat att det ska vara det. Om någon föreläsare bryter mot detta ska man anmäla detta till kåren.
- Valnämnden söker folk.
- GFK kommer att kontrollera sittings-tema hårdare i fortsättningen.

§6. Bokningar

Alla måste bli bättre på att skriva in bokningar i pärmen, så att vi kan undvika dubbelbokningar med GU.

§7. Bandartjobang

Pontus och Chris arbetar vidare med Bandartjobanget, ska skicka ut inbjudningar inom kort.

§8. Selecta

Selectakontraktet går ut i mars och behöver omförhandlas. Farm tycker inte att detta ligger under deras antagande och ansvarsområde. Styret tar istället över och lägger ansvaret under kassören.

§9. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare